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Vanhusneuvoston vuoden 2024 toimintasuunnitelman mukaan pyritään luomaan 
pysyviä kontakteja valtuustoryhmien ja vanhusneuvoston välille. Tavoitteena on 
järjestää vuoden aikana kaksi keskustelutilaisuutta mm. valtuustoryhmien 
edustajien kanssa. 
 
Tarkoituksena on parantaa vanhusneuvoston vaikuttamismahdollisuuksia 
ajankohtaisiin käsiteltäviin asioihin. 
 
Ehdotus: 
Keskustellaan ajankohtaiset asioista ja yhteistyöstä 
 
Päätös: 
Valtuustoryhmien puheenjohtajien kanssa keskusteltiin neljästä teemasta: 
Viestintää parantavasta ”soteradiosta”, neuvostojen edustuksen saamisesta 
päättäviin toimielimiin, Kerhotalo Ruplan (Sepänkatu) käytöstä ja neljänneksi 
hyvinvointialueen ja kuntien roolista ennaltaehkäisevässä toiminnassa. 
 
Valtuustoryhmistä todettiin, että vanhusneuvoston esitykset on vastaanotettu ja 
niitä pidetään tärkeinä. Talouden sopeuttamisen toimiin perehtyminen on vienyt 
runsaasti aikaa, joten mm. soteradio-asiaan pystytään perehtymään syksyllä. 
Kerhotalo Ruplan tilat ovat tehokkaassa käytössä jo nyt ja siitä oltiin tietoisia. 
Tämä tulisi huomioida mikäli esim. Sataman toiminnalle tarvitaan tiloja. 
Vanhusneuvosto jätti toivomuksen, että neuvostojen edustukseen toimielimissä 
suhtauduttaisiin myönteisesti sitten kun asia tulee käsittelyyn.  
 
Merkitään pöytäkirjaan, että tämä asia käsiteltiin ennen pykälää 30. 
 
Merkitään pöytäkirjaan, että valtuustoryhmien puheenjohtajat Eero Bogdanoff, Eila 
Heinonen, Helena Hulmi ja Sari Huovinen poistuivat kokouksesta asian käsittelyn 
jälkeen. 


